

CHRONATIC QUARTET



CLASSIC ROCKS POP!

INFO

BAND Chronatic Quartet
GENRE Classic Rocks Pop!
LABEL/VERLAG A1Records / Flower Town Music

LINE-UP

Tobias Paulus (Violine)
Marco T. Alleata (Bass)
Benedikt ter Braak (Piano)
Jan Friedrich (Schlagzeug)

WEB & SOCIAL MEDIA

WEBSITE chronaticquartet.com
FACEBOOK facebook.com/chronatic.quartet
INSTAGRAM instagram.com/chronatic.quartet
TWITTER twitter.com/ChronaticQ
YOUTUBE youtube.com/channel/UCfNKLs0Y7sCB0IN1IQbISDw
SONGKICK songkick.com/artists/9604794-chronatic-quartet

CONTACT

Marco T. Alleata hello@chronaticquartet.com
+49 (0) 176 57815222

BOOKING

Georg Leitner Productions
Fanny Jacobson fjacobson@glp.at
+43 664 5336998

VISUAL

Foto Rebecca ter Braak
Creative Design Nick Jörger
n.joerger@gmx.net

 ***Jede Musikrichtung hat ihre Zeit. Wie wäre es mit einem Konzertabend, der Zeit und Raum aus den Angeln hebt?***

Das Chronatic Quartet schafft, was kaum einer Band gelingt:

Robbie Williams steigt zu Vivaldi auf die Bühne, Brahms begleitet Freddie Mercury, Mozart geht mit Supertramp auf Tour und Jon Bon Jovi rockt mit Johann Sebastian Bach. Ob Jung oder Alt, Operngänger oder Rocker, Hoch- oder Popkultur: Die vier Musiker bauen leidenschaftlich Brücken, wo üblicherweise Barrieren den Weg versperren. Sie vereinen Musikstile, die oft nur getrennt stattfinden, und fügen fantasievolle Eigenkompositionen hinzu.

Das Quartett ist bereits seit über zehn Jahren unterwegs. Bisherige Highlights: der Kulturpreis der Stadt Saarlouis 2016, diverse Veranstaltungen des Saarländischen Rundfunks, ein Auftritt beim Deutschlandfest in Berlin sowie zahlreiche eigene Konzerte im In- und Ausland.

Virtuose musikalische Darbietungen, spannende Geschichten, Comedy-Einlagen, Blicke hinter die Kulissen: Ein Abend mit dem Chronatic Quartet ist ein vertonter Dialog der Generationen, eine Reise durch die vierte Dimension und die Epochen der Musikgeschichte; also setzen Sie sich hin und schnallen Sie sich an, wenn es heißt: **Classic Rocks Pop!**

 ***Every style of music has its time. How about a night of music that transcends time and space?***

Chronatic Quartet manages something few bands do:

Robbie Williams shares the stage with Vivaldi, Brahms duets with Freddie Mercury, Mozart and Supertramp go on tour together, and Jon Bon Jovi rocks out with Johann Sebastian Bach. Whether you're young or old, an Opera fan or Rocker, a devotee of either high or pop culture: These four musicians build bridges where barriers usually block the path. They meld musical styles, which often only occur separated, and add imaginative original compositions to it.

The quartet has already been playing together for ten years. Highlights include the "Kulturpreis 2016" of the city of Saarlouis, a number of events with Saarland's main broadcaster, a show at Berlin's "Deutschlandfest", as well as a variety of standalone shows across Germany and Europe.

Virtuous musical performances, exciting stories, comedic parts, backstage moments: An evening with Chronatic Quartet is a journey through the fourth dimension, and the sound of a conversation between generations; so please be seated comfortably and fasten your seatbelts, because: **Classic Rocks Pop!**